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Abstract (en)
[origin: US5074338A] The travelling cleaner for looms and such machines with rows of moving machine members comprises a compressed-air
blower guided to and fro along the row of moving machine members, the compressed-air blower is disposed on a compressed-air linear motor which
is movable to and fro along a guide attached to the loom supporting the row of moving loom members, and the compressed-air blower and the
compressed-air linear motor are connected to a mutual compressed-air source. This renders possible for the first time, a fully-automatic, optimal
cleaning of rows of moving loom or machine members on any desired loom or machine of this kind.

Abstract (de)
Der Wanderreiniger für Maschinen mit Reihen von bewegten Maschinenteilen (10) umfasst ein, entlang der Reihe von bewegten Maschinenteilen
gesteuert hin und her bewegbares Druckluft-Gebläse (1), wobei das Druckluft-Gebläse (1) auf einem, entlang einer, an der die Reihe von bewegten
Maschinenteilen tragenden Maschine befestigten Führung (2) hin und her bewegbaren Druckluft-Linearmotor (3) angeordnet ist, und wobei das
Druckluft-Gebläse (1) und der Druckluft-Linearmotor (3) an einer gemeinsamen Druckluft-Quelle (5) angeschlossen sind. Dies ermöglicht erstmals
eine vollautomatische optimale Reinigung von Reihen von bewegten Maschinenteilen an beliebigen Maschinen dieser Art.
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